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Protok ü z posiedzenia
Komisji Porzqdku Publicznego

Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie

Porzqdek posiedzenia:

I. Rozpatrzenie materialów na sesjg: pkt 6, 8, 11, 13, 9.

II. Informacja o liczbie wydanych zezwoleñ na sprzeda?

alkoholu, or az r ozmieszczenie punktów sprzedaLy alkoholu.

III. OdpowiedziZarz4du na wnioski Komisji zpoprzednich posiedzeñ.

IV. Przyjgcie planu pracy Komisji na rok 1995.

V. Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji od pocz4tku kadencji.

VI. Targowica - zasady handlu na targowicy.

VII. Sprawy róZne.

VIII. Zamkniecie obrad.
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Wniosek Radnej Janiny Szreniawy o uwzglgdnienie w porz4dku posiedzenia Komisji w
pozycji pierwszej pkt pt. Rozpatrzenie materialów na sesjg. Pneglosowano jednogloínie.

Wnios ek zostal p nyj gty.

PKt I.

Rozpatrzenie materialów na sesjg 29 marca 1995r.

pkt 6. Wniosek Radnego Segiety o obniZenie stawek czyns t regulowanego za lokale

mieszkalne oraz czynszu za lokale socjalne.

pkt 8. Komisja uzyskata informacjg od p. Pawlikowskiego:

- szczególny apel do Komisji skierowano w sprawie dewastacji aparatów telefonicznych

i studzienek.
- poruszon a zostala sprawa telefonizacji Mnichowa,
- poruszono sprawg bezpieczeí'tstwa sottysów nie posiadaj4cych telefonu.
- Radny Barariski poruszyt problem telefonizacji Sudotu,
- poruszono problem telefonizacjiw Zagaju,
- poruszono sprawg ewentualnej telefonizacji u soltysów.

pkt 13. Radny Baralski postawil wniosek o zabranie 20 tys. zl z budowy kotlowni

rejonowej i przeznaczenie ich na zakup kabla telefonicznego, na telefonizacjg Sudolu

i Wilanowa. Za - 3 glosy, przeciw - 1, wstrzymato sig - 3.

Wniosek o przedlu2enie posiedzenia Komisji na dzieú nastgpny.

Rozpatrzenie materialów na sesjg na dzierá 30 marca 1995r.

pkt 5. Komisja wnioskuje o uzupelnienie informacji z dzialalnoSci Domu Kultury w

oparciu o sprawy finansowe, dotychczasowego finansowaniaprzez 8 gmin + Igdrzejów,

wielkoSó zatrudnienia i wysokoSó wynagrodzeñpracowników, dochody zkina, wynajgó sal i

inne.
- ze wzglgdu na zblilaj4ce sig Swigta w okresie od 30 kwietnia do 3 maja, komisja wnioskuje

o zorganizowanie imprcz kulturalnych przez instytucje do tego powolane przy wspótpracy

Komisji Kultury i OSwiaty.

pkt 6. Komisja nie wyraZa zgody na przyl4czenie Swietlicy Gminnej w Lysakowie do

dzialalnoSci Domu Kultury w Jgdrzejowie.

pkt. 8. Komisja uzyskala infbrmacje o wynikach ekonomiczno - finansowych PHU

Jgdrzejów. 
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Likwidacja R+d<itvf Informacji udzielit likwidator przedsigbiorstwa mgr Henryk Mucha.

Likwidacja J.P.B. Informacji udzielit likwidator przedsigbiorstwa mgr Edward KróI.

pkt 10. Warunki przedstawione przezZwi4zek Migdzygminny "Mniszek". 54 nie do

przyjgcia.



Pkt II. Informacja o liczbie wydanych zezwolei na sprzedal.

- Przedstawiono sytuacjg rozmieszczenia punktów sprzedairy alkoholu

- Ks. mgr Stanislaw Zieliírski poruszyl sprawg sprzeda|y alkoholu i wyrobów tytoniowych

osobom nieletnim, oraz przebywania nieletnich poza domem po godz. 2200 .

- Komisja wnioskuje o nasilenie kontroli sprzedaíy alkoholu osobom nieletnim oraz

upowaZnienie do kontroli czlonków Komisji Porz4dku Publicznego w nastgpuj4cym

skladzie:

I . Krzy sztof Marcinkowski

2. Ryszard Krzysztofik

3. Marek Skrzypiec

4. Janina Szreniawa

5. Malgorzata Polak

6. Wactaw Segieta

oraz o kontrolowanie posiadania zezwoleñ na zabawy taneczne i sprzedaz na nich alkoholu.

Pkt IIL Komisja zapoznala sig z odpowiedzia,Zarz4drt na stawiane przez ni4 wnioski.

- Komisja zwróclla sig o zawieszenie wniosku w sprawie podwyZszenia diet dla

przewodnic z4cy ch Komisii do odwolania.

Pkt IV. Komisja przyjgla plan pracy na rok 1995.

Pkt V. Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji od pocz4tku kadencji - zal4cznik.

Pkt vI.!:g.oogrr4fv r:g_llfgq!qy1tlü-!i9s9\9 tgrplrzenieprzezzarz4d sprawy

handlu na targowicy przez wszystkich obcokrajowców. Przeglosowano jednogtoSnie.

Sekretarz Komisji
Malgorzqla PoLctk
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